
Från: anna.lemchen@outlook.com
Till: lovisa.albertsson@vaggeryd.se; katarina_4@hotmail.com
Cc:
Bcc:
Ärende: Sv: Remiss - kostnadsförslag på hundrastgård
Skickat: 2022-02-21 08:54:50
Bilagor:
Inbäddade bilagor:
Hej
Vi tog upp detta igår i styrelsen och kom fram till samma sak som vi pratade om på
telefon.
Vi ser gärna att det görs en hundrastgård så våra träningsplaner inte används till
detta.
Många gånger får vi städa dem från hundbajs, fimpar, snusprillor m.m. då dessa
ibland tyvärr används just som hundrastgårdar och det inte sköts på rätt sätt av
alla.

Men vi har inte ngn möjlighet att ombesörja skötsel utav en sådan. 
All vår verksamhet bygger på ideellt arbete och vi har fullt upp med att sköta vårt
eget klubbområde med klubbstuga och träningsplaner, anordna hundkurser,
tävlingar m.m.

mvh
Anna Lemchen
Katarina Andersson

Från: Lovisa Albertsson <lovisa.albertsson@vaggeryd.se>
Skickat: den 17 februari 2022 15:00
Till: Anna Lemchen <anna.lemchen@outlook.com>; katarina_4@hotmail.com
<katarina_4@hotmail.com>
Ämne: SV: Remiss - kostnadsförslag på hundrastgård
 
Hej!

Jättebra!
 
Mvh
Lovisa
 
Från: Anna Lemchen <anna.lemchen@outlook.com> 
Skickat: den 17 februari 2022 12:38
Till: Lovisa Albertsson <lovisa.albertsson@vaggeryd.se>; katarina_4@hotmail.com
Ämne: Sv: Remiss - kostnadsförslag på hundrastgård
 
Hej
Vi har årsmöte med efterföljande styrelsemöte på söndag så vi kan prata om det
då.



Vi kan återkoppla nästa vecka.
mvh Anna

Från: Lovisa Albertsson <lovisa.albertsson@vaggeryd.se>
Skickat: den 17 februari 2022 08:54
Till: anna.lemchen@outlook.com <anna.lemchen@outlook.com>;
katarina_4@hotmail.com <katarina_4@hotmail.com>
Ämne: Remiss - kostnadsförslag på hundrastgård
 
Hej SBK Attila!
 
På förra kommunstyrelsesammanträdet behandlades ett ärende om att kommunen ska
bygga en hundrastgård. Jag hade ett samtal med Anna för några veckor sedan där den
spontana responsen var att klubben inte är intresserad av att driva en hundrastgård i egen
regi. Kommunstyrelsen önskar nu att ni återkommer med vad ni bedömer att det skulle
kosta att driva en hundrastgård för att kommunen ska kunna ta ställning till om man kan
gå in och bidra med dessa pengar. Samt om klubben i så fall skulle vara intresserade av att
driva en hundrastgård med sådana förutsättningar.
 
Har ni möjlighet att ta upp denna fråga med styrelsen? När kan vi i så fall förvänta oss ett
svar?
 
Tack på förhand!
 
 
Med vänlig hälsning              
Lovisa Albertsson
Kommunsekreterare
                                                                
Vaggeryds kommun                        

Adress: Box 43, 568 21 Skillingaryd
Besök: Bangårdsgatan 2, Skillingaryd
 
E-post: lovisa.albertsson@vaggeryd.se
Telefon: 0370-67 81 49

Webbplats: www.vaggeryd.se
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